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Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
стдм/

ПРОТОКОЛ № 50
Днес, 22.08.2023, от 15:00 часа в 1рад Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Тихомир Нанев

Отсъствал по уважителни причини

• Михаил Михалев 

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
Борислав Йорданов - управител на "Царевград Търнов" ЕООД 
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Нели Любенова, Мирослава Цонева - отдел "Околна среда"

Дневен ред
1 -3 1 1 9 / 23.06.2023: Изменение и допълнение на Наредба за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3224 / 02.08.2023: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото шестмесечие на 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3230 / 03.08.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за символите и навадите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Е. Чамуркова - няма да подкрепи, защото така да се раздават
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награди "на килограм", те девалвират. Не го намира за уместно. Беше по-добре да се запази 
паричната стойност и наградата да си тежи, да се връчва веднъж на най-достойния, 
отколкото така да се раздава, само и само да не се обиди някой.
д-р И. Александров - за награда "Велико Търново" няма паричен еквивалент, и в предходния 
период.
Кр. Каракоцев - но тук става въпрос за 3 награди - за 3 празника. Има по две категории. 
Което означава, че максимумът в годината е 6 награди.
д-р И. Александров - трябва да има уточняване дали наградите са свързани с юбилейно 
честване.

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

4 - 3260 /18.08.2023: Наредба за изменение и допълнение на Раздел П1 "Такси за ползване на 
детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на 
местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 3261 /18.08.2023: Утвърждаване на решението на комисията за номиниране и провеждане на 
конкурсна процедура за избор на управител на "Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина I - Велико Търново" ЕООД
Становище на комисията: д-р И. Александров - изказване в подкрепа на предложението

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3262 /18.08.2023: Утвърждаване на решението на комисията за номиниране и провеждане на 
конкурсна процедура за избор на управител на "Царевград Търнов" ЕООД 
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - много добра концепция на кандидата за 
управител, дано да успее да я изпълни.

Комисията приема предложението:
ЗА -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3266 /18.08.2023: Провеждане на процедура по предоставяне под наем на спортен обект - 
общинска собственост, по реда на ЗФВЦ
Становище на комисията: Г. Недев - футболният клуб го полова от много време, с разрешение 
от кмета на Общината и кмета на населеното място. Но е добре е да имат договор, да плащат 
наем и да развиват мястото. Имат намерение за инвестиции и са готови да довършат 
заведението, готови са да започнат проекта за футболното игрище. Добре е да бъде 
подсигурена школата, децата да се развиват, да има тренировки.
Е. Чамуркова - колко деца в момента тренират.
Г. Недев - 84 деца, с членски месечен внос. Към момента организацията се е развила до 
такава степен, че не се налага дофинансиране от клуба, за да са доволни треньорите. Успяват 
да покрият техните разходи. Имат 5 треньори, и сега вече шести треньор - на вратарите. За 
всяка възрастова група.
Е. Чамуркова - колко са възрастовите групи 
Г. Недев - 5 ,7 ,9 , Пг.
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Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Г. Недев не взема участие в гласуването.

8 - 3267 /18.08.2023: План за контрол и поддръжка на площадките за игра на територията на 
община Велико Търново
Становище на комисията: Е. Чамуркова - това нещо ще се отдава на външна фирма, 
доколкото разбира. Не се вижда колко ще струва това на Общината, не се вижда дена, 
обществена поръчка ли ще бъде, на какъв принцип ще бъде. Защо външна фирма да пази 
площадките в детските градини и яслите.
Г. Недев - може би става дума за извънработно време.
Е. Чамуркова - дори и да е така, ако може някой от администрацията да им разясни.
Д. Куздов - ще изчакат представителите от отдел "Околна среда1' да внесат разяснения по 
предложението. Но според него посоката е по-скоро да се определи кой отговаря, по какъв 
график, а не става въпрос конкретно, че трябва да има външна фирма, която да го 
изпълнява.
Е. Чамуркова - в началото става въпрос. Знае, че Общината плаща големи суми за повредени 
имущества. Но дали тежестта на това и тежестта на фирмата, която ще поеме това, ще е 
еднаква - това е също някакъв финансов анализ.
Г. Недев - може би ще има включено видеонаблюдение на всички паркове, за да се намалят 
вандалските прояви.
Е. Чамуркова - но детските градини и училища са защитени пространства, имат охрана през 
деня.
Кр. Каракоцев - в плана не се говори за охрана, а за отстраняване на нередности. Тоест ако 
нещо е повредено или счупено. Още в първата точка се казва, че периодичен контрол се 
извършва от юридическо лице, с което Общината има сключен договор за контрол и 
поддръжка. А по-надолу в текста е записано, че целта на контрола е своевременно 
отстраняване на потенциални опасности. Ако има пазене, добре. Но тук се говори за някой, 
който да отиде и да каже - "тази пейка е счупена, трябва да я сменим". Във финансовите 
средства за осъществяване на контрола, пише само от бюджета на Община Велико Търново. 
Според него и ОП "Зелени системи могат да се справят с това.
Д. Куздов - той го тълкува така - Общината така или иначе има договор с фирма, която 
отстранява такива неизправности, счупвания и повреди, просто сега се вменява 
изпълняването на график, по който тази дейност да бъде регулирана, а не на база получени 
сигнали. Дава думата на представителите на администрацията, от отдел "Околна среда" да 
внесат разяснения по въпроси на комисията.
Е. Чамуркова - ако може да разтълкуват в т. 1.5, в първото изречение - "Периодичният 
контрол се извършва от юридическо лице, с което Община Велико Търново има сключен 
договор за текущ контрол и поддръжка на площадките за игра на територията на община 
Велико Търново." Тоест Общината има сключен договор за поддръжка. С кого?
П. Любенова - в момента е "КЛ БИЛД" ЕООД
Е. Чамуркова - а кога е сключен, кога изтича и на каква стойност е.
Н. Любенова - не разполага с такава информация в момента, трябва да се види в договора.
Е. Чамуркова - а от кого може да се изиска, за да може до сесия да получат тази информация 
Кр. Каракоцев - може като комисия да изискат тази информация, ако приемат такова 
предложение.
Е. Чамуркова - предлага до сесия да получат информация за договора с фирмата, за какъв 
период е сключен, кога е сключен, кога изтича, с обществена поръчка ли е, за каква стойност. 
В предложението за този план няма никакъв финансов анализ.
М. Цонева - съгласно управлението и контрола на детските площадки, Общината така или 
иначе го прави. В наредбата изискванията са контролът, който осъществява Общината, да се 
свежда до знанието и на общинския съвет, за да може той да контролира дейността на 
Общината. Иначе реално контрол Общината упражнява от 12-14 години.
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Е. Чамуркова - за първи път чува, че има такава фирма, на която Общината плаща за тази  
услуга.
М. Цонева - това е фирмата, която извършва периодичния контрол на детските площадки, 
ремонтните дейности на детските площадки когато това е необходимо. Отделно годишният 
контрол на площадките се прави от лицензирана фирма, която прави снимки, отправя 
препоръки.
Е. Чамуркова - тоест в момента няма допълнителен финансов ресурс. Но държи на 
информацията, свързана с договора с фирма "КЛ БИЛД" ЕООД* И също каква е стойността, 
която вандалите нанасят годишно* Върши ли си добре работата тази фирма, била ли е някога 
санкционирана*
Н. Любенова - тя възстановява щетите след вандалските прояви.
Е. Чамуркова - тоест тя не извършва охраняване, само отремонтиране.
Д. Куздов - реално сега се вменява на фирмата как да бъде структуриран контролът, да влезе 
в някаква рамка.

Комисията приема предложението на г-жа Чамуркова - до сесия да получат за сведение 
информация за договора с фирмата, за какъв период е сключен, кога е сключен, кога изтича, 
с обществена поръчка ли е, за каква стойност е сключен, каква е стойността, която 
вандалите нанасят годишно:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

9 - 3285 /  18.08.2023: Провеждане на процедура по предоставяне под наем на спортни обекти 
общинска собственост по реда на ЗФВС, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по

Днес, 22.08.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСДЛ.

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков
Управители и представители на общинските търговски дружества 
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - ш. юрисконсулт, дирекция "СДЗ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС”

1 -3119 / 23.06.2023: Изменение и допълнение на Наредба за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3224 / 02.08.2023: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото шестмесечие на 2023 г.
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - защо само с 2000 лв се увеличава капитала на 
медицинския център към КОЦ. Ще бъде ли достатъчно.
представител - би трябвало да е достатъчно, по-голямата част от нещата, които трябваше да 
бъдат направени, са направени.
д-р М. Калейнски - а защо не е по-голямо искането за увеличение.
инж. А. Койнаков - все пак е за сметка на дружеството, което няма такива възможности.
д-р Н. Стойнов - не е много удачно да е голяма сумата.

ПРОТОКОЛ № 57

Дневен ред

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 - 3228 / 03.08.2023: Даване на съгласие за извършване на разход о т " Център за психично здраве - 
Велико Търново" ЕООД - гр. Велико Търново, ЕИК 104525651 за изграждане на соларна система за 
битова топла вода с допълнително подгряване с термо помпа за нуждите на пациентите със 
средства на търговското дружество
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3230 / 03.08.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - предлага се награда ’’Велико Търново” да се 
връчва 3 пъти по две категории - 6 награди. Малко обезсмисляне на наградата. Няма да 
подкрепи увеличаването.
д-р И. Александров - с времето въпросът ще се прецизира може би. Връчва се награда за 
изключителни заслуги или за юбилей, личността да има определен юбилей, или за 
художествен продукт от дата до дата. Като се завърти този цикъл, вероятно във времето 
нещата ще се прецизират.
Д. Чолаков - в едно заседание на общинския съвет се състоя дебат относно званието "Почетен 
гражданин". Дава го за пример. Безпрекословното раздаване на награди повече и повече не 
носи нищо друго освен обезценяване на самата стойност на награда, каквато и да е тя. Затова 
е против увеличаването без сериозни мотиви. Администрацията трябва да разработи една 
цялостна, по-задълбочена концепция за всички награди, да се разгледа в цялост, а не на 
парче.
д-р И. Александров - в последните няколко години се раздават и посмъртно наградите. 
Съвсем друг ефект има в залата, когато присъства реалната личност, съответно го оценяват
по достойнство, и в рамките на жизнения си път получава наградата.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -5

5 - 3260 /18.08.2023: Наредба за изменение и допълнение на Раздел Ш "Такси за ползване на 
детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на 
местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва Р. Димитрова.
д-р М. Калейнски - кой ще им купува лекарствата, кой ще им прави тези услуги.
Р. Димитрова - по "Грижа в дома" се извършва същата дейности, както и по "Асистентска 
подкрепа", както по "Личната помощ". По тези програми може да ползват битови и 
административни услуги 2 пъти седмично по 1ч. и 45 мин. по "Лична помощ", а по другите 
програми - всеки ден след оценка могат всеки ден да имат социален асистент почасово при 
тях.
д-р Н. Стойнов - патронажът под каква форма остава.
Р. Димитрова - запазва се числеността, не намаляват бройките, но тези санитари, които не 
искат да преминат в тези услуги по грижа в домашна среда, се включват в разноса на храна, 
д-р М. Калейнски - автоматично ли става това прехвърляне, налага ли се подаване на молби 
от страна на потребителите.
Р. Димитрова - те са информирани, запознати са, предложени са им заявления, помогнали са 
им да ги попълнят. Нищо не се променя за потребителите.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3261 / 18.08.2023: Утвърждаване на решението на комисията за номиниране и провеждане на
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конкурсна процедура за избор на управител на "Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина I - Велико Търново” ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3263 / 18.08.2023: Увеличаване на капитала на еднолично търговско дружество "Медицински 
център КОЦ- I-Велико Търново"ЕООД и промяна на Учредителния акт на "Медицински център 
КОЦ- I-Велико Търново"ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3264 / 18.08.2023: Изменение на Решение № 1128 по Протокол 46 от проведено заседание на 
Великотърновски общински съвет на 27.10.2022 година.
Становище на комисията: Докладва Р. Димитрова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3265 /18.08.2023: Създаване на социална услуга "Център за социална рехабилитация и 
интеграция", с. Церова кория, считано от 01.10.2023 г., със средства за издръжка на социалната 
услуга от държавния бюджет, чрез общинския бюджет, определяни ежегодно с решение на 
Министерски съвет
Становище на комисията: Докладва Р. Димитрова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 3277 /18.08.2023: Продажба на лек автомобил - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Докладват Р. Димитрова и М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 3283 /18.08.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Вонеща 
вода
Становище иа комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

/
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 52
Днес, 23.08.2023, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков 
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД 
инж. Галина Маринова - дирекция "СУТ"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - ш. юрисконсулт дирекция "СДЗ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Мирослава Цонева, Нели Любенова - отдел "ОС"

Дневен ред
1-3119/23.06.2023: Изменение и допълнение на Наредба за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Ст. Витанов - предлага да се отложи за разглеждане от следващия 
общински съвет.
П. Тюфекчиев - "за" идеята е, но не сега. Подкрепя предложението за отлагане, 
арх. Др. Йосифов - предлага да не се отлага това предложение, а да го подкрепят.

Комисията не приема предложението на Ст. Витанов за отлагане за разглеждане от 
следващия общински съвет:
ЗА - 2; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -7

Комисията приема основното предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

1 от 5 24.8.2023 п, 13:20



Firefox

2 - 3172 / 14.07.2023: Даване на съгласие за осъществяване на инвестиционно намерение за 
поставяне на бюст - паметник Цар Борис Ш - Обединител в гр. Велико Търново на съществуващ 
неизползваем постамент в североизточната част на парк "Марно поле", северно от главната алея на 
парка
Становище на комисията: Пл. Петров - има становище на администрацията вече, след което 
е постъпило становище от г-н Коев. Предлага да бъде включено в дневния ред на сесията на 
общинския съвет.

Комисията предлага предложението да влезе в дневния ред на заседанието на ВТОбС на 
31.08.2023 г.:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 3; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3224 / 02.08.2023: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото шестмесечие на 2023 г.
Становище иа комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3230 / 03.08.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Ст. Витанов - предлага предложението да бъде отложено за 
разглеждане от следващия общински съвет.

Комисията приема предложението на Стоян Витанов и предлага отлагане за разглеждане от 
следващия общински съвет:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

5 - 3255 /17.08.2023: Информация относно състоянието на инфраструктурата около училищата и 
детските градини на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3260 /18.08.2023: Наредба за изменение и допълнение на Раздел Ш "Такси за ползване на 
детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на 
местни такси и цени на услуга на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва Р. Димитрова.
Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3267 / 18.08.2023: План за контрол и поддръжка на площадките за игра на територията на 
община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3268 /18.08.2023: Монтиране и парков елемент в местност "Света гора", гр. Велико Търново 
Становище на комисията: д-р Д. Андреева - Ако общинският съвет го подкрепи, ще отиде за 
съгласуване с НИНКН. Тоест се дава старт на процедурата.

Комисията приема предложението:
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ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

9 - 3269 /18.08.2023: Механизъм по разпределяне на критерии и показатели на средствата 
предоставяни от Централния бюджет за субсидиране на обществени пътнически превози по 
нерентабилни линии във вътрешно градския транспорт в Община Велико Търново 
Становище на комисията; Ст. Витанов - на какво основание е този механизъм и кой го е 
изготвил.
инж. Г. Маринова - изцяло написан на основание наредбата за условията и реда за 
предоставяне на средства за компенсиране на намалените приходи от прилагането на цени за 
обществени пътнически превози по автомобилния транспорт, предвидени в нормативните 
актове за определени категории пътници, за субсидиране на обществени пътнически превози 
по нерентабилни автобусни линии във вътрешноградския транспорт и транспорта в 
планински и други райони и за издаване на превозни документи за извършване на превозите, 
на база чл. 57 от нея. Когато Общината се обслужва от повече от 1 превозвач, субсидиите се 
разпределят въз основа на приет от общинския съвет механизъм. Посочени са показателите. 
Уточнили са само критериите така, както смятат, че са приложими за общината.
Ст. Витанов - тоест справедливо ще бъдат разпределени между "Алекс ОК" и "Надежда", 
инж. Г. Маринова - смята, че ще е справедливо.

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 3270 / 18.08.2023: Отговор от кмета във връзка със заявление, Вх. № 3182/19.07.2023 г.от "Риъл 
Естейт Енгьрпрайсис" АД
Становище на комисията: Комисията приема за сведение.

11 - 3271 /18.08.2023: Покана от Управителя на "Пазари- Велико Търново" ООД, Велико Търново 
за свикване на извънредно Общо събрание на съдружниците на "Пазари - Велико Търново" ООД на 
01.09.2023г.
Становище на комисията: д-р Д. Андреева - не е разбрала какво ще се събаря, ако може да се 
разясни.
Пл. Петров - смята, че става въпрос за началото на пазара, където се продават закуски, 
арх. Др. Йосифов - облагородява се входната зона към пазара, цветарския пазар и се 
премахва т.нар. нелицеприятната отпред среда. Дивидентът се разпределя, като в 
дружеството остават достатъчно средства, с които да се изгради това нещо. Зоната за цветя се 
превръща в павилиони.
д-р Д. Андреева - тези павилиони не са 250-300 кв.м.
арх. Др. Йосифов - за масивните постройки откъм бул. "България" става въпрос също, да се 
премахнат до входа, където пише Кооперативен пазар.
Пл. Петров - административният адрес на целия имот се води на бул* "България" 1. Това 
включва и закуските, и цветята*
арх. Др. Йосифов - идеята е да се облагороди входът на пазара.
Пл. Петров - неразпределената печалба е повече от 3 м лнлв., доколкото си спомня* 
инж. А. Койнаков - точно така, около 4 млнлв* Половината е разпределена на предходна 
сесия, с решение на общинския съвет и Общото събрание се проведе. Парите са вече 
преведени в Общината. Останалата част от около 1 800 000 лв* се разпределя пак в 
процентното съотношение, както е по търговския закон. Припомня, че преди години се прие 
проект за Пазари, и това е елемент от проекта. Този проект, който струваше около 170 000 
лв., се намира в оригинал в дирекция "СУТ".

Пл. Петров подлага на отделно гласуване точките от дневния ред на ОС;
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Комисията приема предложението за гласуване по т. 1 от дневния ред на ОС: 
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема предложението за гласуване по т. 2 от дневния ред на ОС: 
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема предложението за гласуване по т. 3 от дневния ред на ОС: 
ЗА -9 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема основното предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 3272 /18.08.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Пушево 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА -1 0 ; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 3273 /  18.08.2023: Предварително съшасие по реда на чл. 29 ал. 1 от 3033, с. Самоводене 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

14 - 3274 /18.08.2023: Отдаване под наем на части от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

15 - 3278 /18.08.2023: Промяна в характера на собствеността на недвижим имот общинска
собственост, гр. Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 3279 /18.08.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Ресен 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 3280 / 18.08.2023: Учредяване на право на строеж за промяна предназначението, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 3286 /18.08.2023: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, с. Русаля 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова - информира комисията, че писменото 
становище на кметския наместник на населеното място е отрицателно.
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Пл. Петров - той ще дойде на сесията и ще си го обясни.

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 48
Днес, 23.08.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Петко Тюфекчиев
• Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - ш. юрисконсулт дирекция "СДЗ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 -3119/  23.06.2023: Изменение и допълнение на Наредба за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А - 7; П РО ТИ В- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3230 / 03.08.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -6 ; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 3260 /18.08.2023: Наредба за изменение и допълнение на Раздел Ш "Такси за ползване на 
детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на 
местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва Р. Димитрова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4 - 3266 / 18.08*2023: Провеждане на процедура по предоставяне под наем на спортен обект - 
общинска собственост; по реда на ЗФВС, гр. Дебелец 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 3272 /18.08.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Пушево 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3273 /18.08.2023: Предварително съгласие по реда на чл. 29 ал. 1 от 3033, с. Самоводене 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3274 /18.08.2023: Отдаване под наем на части от имот публична общинска собственост; гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3275 /18.08.2023: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от
ОПФ в полза на читалище, с. Никюп
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3276 /18,08.2023: Отдаване под наем на земеделска земя за разполагане на техническа 
инфраструктура, гр. Велико Търново, м. "Света гора"
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 3277 /18.08.2023: Продажба на лек автомобил - собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ ■ 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 3278 / 18.08.2023: Промяна в характера на собствеността на недвижим имот общинска
собственост; гр. Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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12 - 3279 / 18.08.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Ресен 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
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ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 3280 /18,08.2023: Учредяване на право на строеж за промяна предназначението, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 3281 / 18.08.2023: Продажба на недвижим имот- апартамент, гр. Велико Търново, ул. "Алеко 
Константинов"
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението;
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 3282 /18.08.2023: Извършване на ремонт в отдаден под наем имот общинска собственост и 
прихващане на стойността му от наемната дена, гр. Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 3283 / 18.08.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост; с. Вонеща 
вода
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 3284 /18.08.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост; гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 3285 / 18.08.2023: Провеждане на процедура по предоставяне под наем на спортни о б ект  
общинска собственост по реда на ЗФВС, гр. Велико Търново 
Становище на комисията; Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 3286 /18.08.2023: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, с. Русаля 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова - информира комисията, че писменото 
становище на кметския наместник на населеното място е отрицателно.
Г. Марков - има ли някакви мотиви.
М. Джартова - прочита становището.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 50
Днес, 23.08.2023, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Йорданка Стефанова

Присъствал

• Евгени Коев
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Отсъствал

• Гюнай Далоолу 

Присъствали още
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - ш. юрисконсулт; дирекция "СДЗ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 -3119/  23.06.2023: Изменение и допълнение на Наредба за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3230 / 03.08.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Пл. Петров - предлага да се отложи за разглеждане от следващия 
общински съвет*
М. Трифонов - има резон в това предложение, но имат право като общински съветници в 
края на мандата да си изкажат становището* Предлага да не го отлагат, а да си кажат волята. 
Да остане като наследство това, което мислят.
Е. Коев - предлага към тези предложения да бъде допълнено наградата "Велико Търново" да 
бъде връчвана и в Деня на въстанието на Асеневци

Комисията не приема предложението на Пл. Петров за отлагане:
ЗА - 2; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

Комисията не приема предложението за допълнение на Е. Коев - наградата да се връчва освен 
на посочените три дати и за Деня на въстанието на Асеневци:
ЗА -1 ; ПРОТИВ - 4; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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Комисията не приема основното предложение: 
ЗА - 2; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 3260 /18.08.2023: Наредба за изменение и допълнение на Раздел III "Такси за ползване на 
детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на 
местни такси и цени на услуги на територията на Община Велиш Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А - 4; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

4 - 3270 /18.08.2023: Отговор от кмета във връзка със заявление, Вх. № 3182/19.07.2023 пот "Риъл 
Естейт Ентърпрайсис" АД
Становище на комисията: Комисията приема за сведение.

5 - 3273 /18.08.2023: Предварително съгласие по реда на чл. 29 ал. 1 от 3033, с. Самоводене 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 3275 /18.08.2023: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалище, с. Ни кюп
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3276 / 18.08.2023: Отдаване под наем на земеделска земя за разполагане на техническа 
инфраструктура, ip. Велико Търново, м. "Света гора"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3286 / 18.08.2023: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, с. Русаля 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 46
Днес, 24.08.2023, от 13:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по 
ПГОБК/".

Председател: Петко Тюфекчиев 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Присъствали още
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - гл. юрисконсулт; дирекция "СДЗ" 
инж. Валентина Миткова - началник отдел "ТР"

Дневен ред
1 -3119/  23.06.2023: Изменение и допълнение на Наредба за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: П. Тюфекчиев - предлага да се отложи за разглеждане от 
следващия общински съвет.

Комисията приема предложението за отлагане за разглеждане от следващия общински съвет: 
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2 - 3230 / 03.08.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: П. Тюфекчиев - предлага да се отложи за разглеждане от 
следващия общински съвет*

Комисията приема предложението за отлагане за разглеждане от следващия общински съвет: 
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

3 - 3260 /18.08.2023: Наредба за изменение и допълнение на Раздел III "Такси за ползване на 
детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на 
местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
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ЗА -5 ; П РО ТИ В- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3287 / 22.08.2023: Становище от кмета на Община Велико Търново във връзка със заявление от 
Евгений Далев с вх. № 3183/19.07.2023 г
Становище на комисията: Комисията приема становището, да бъде изпратено на 
жалбоподателя за сведение:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Нормативно-правна уредба и обществен ред
/ПК по НПУОР/ 

ПРОТОКОЛ № 59
Днес, 24.08.2023, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по ’’Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал по уважителни причини
• ref r?№v шимоЬА

Отсъствал

• СунайМунков

Дневен ред
1 -3119/  23.06.2023: Изменение и допълнение на Наредба за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -  0

2 - 3230 / 03.08.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията не приема предложението:
З А -2;  ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 3

3 - 3260 / 18.08.2023: Наредба за изменение и допълнение на Раздел III "Такси за ползване на 
детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на 
местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

4 - 3229 / 03.08.2023: Отписване от счетоводните регистри на Община Велико Търново на 
търговски дружества "Ариел" ООД и "Евробазар - Велико Търново" АД 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -  0
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5 - 3257 / 17.08.2023: Вписване статута на Велико Търново, като Историческа и духовна столица на 
Република България в Конституцията
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А -5 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -  0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

/
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Образование, наука и култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 50
Днес, 24.08.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Мариян Арабаджиев
• Мирослав Трифонов
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал по уважителни причини

• Атанас Парушев
• Михаил Михалев

Присъствали още
Нелина Църова - директор дирекция "КТМД" 
инж. Веселин Нинчев - Звено "ВОП"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - ш. юрисконсулт; дирекция "СДЗ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 -3 1 1 9 /  23.06.2023: Изменение и допълнение на Наредба за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А - 8; ПРО ТИ В-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

2 - 3230 /  03.08.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Е. Коев - да се допълни към третото връчване на наградата - за 
Деня на народните будители да се обедини с Деня на въстанието на Асеневци, тъй като датите 
са през няколко дни.
Я. Бейлен - не е много редно в последните 2 месеца от мандата да правят нови наредби и 
изменения, предлага да се отложи за разглеждане от следващия общински съвет.
М. Трифонов - това, че остават 2 месеца до края на мандата, не означава, че не са в мандат и 
предложения могат да правят, каквито пожелаят. Ако следващите общински съвети решат, че 
нещо искат да изменят, имат правото да го направят. Оспорва изцяло мнението, че 
последните 2 месеца не трябва да работят.
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В. Дончева - г-н Бейлен навярно имаше друго предвид. Подлага на гласуване предложенията 
- първо това за отлагане, след това допълнението от г-н Коев и накрая основното 
предложение.

Комисията не приема предложението за отлагане:
ЗА - 2; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

Комисията не приема предложението за допълнение - третото връчване на наградата за Деня 
на народните будители да се обедини с Деня на въстанието на Асеневци:
ЗА - 1; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -5

Комисията не приема основното предложение:
ЗА - 3; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

3 - 3255 /17.08.2023: Информация относно състоянието на инфраструктурата около училищата и 
детските градини на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

4 - 3257 /17.08.2023: Вписване статута на Велико Търново, като Историческа и духовна столица на 
Република България в Конституцията
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 3260 /18.08.2023: Наредба за изменение и допълнение на Раздел Ш "Такси за ползване на 
детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на 
местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3275 /18.08.2023: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалище, с. Никюп
Становище на комисията: д-р И. Александров - процедурата е правилна, подкрепя 
предложението.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3284 /18.08.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост; гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
М. Трифонов - вендинг машините за какво са
В. Дончева - едната е за топли напитки, а другата - за студени, кроасани и други.
М. Трифонов - има ли кконтрол за вреднни храни и кой го упражнява.
М. Д жартова - РЗИ.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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8 - 3268 /  18.08.2023: Монтиране и парков елемент в местност "Света гора", гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Е. Коев - обсъдил е предложението и с вносителя, и с други колеги, 
свързани с предложението. Напълно подкрепя това предложение, наложително е на местата, 
които са символни и свързани с утвърждаването на православието* Има притеснение относно 
размера от 3 метра, не формата и мястото. Православният кръст вместо да бъде значителен и 
въздействащ, ще се загуби в средата, в която ще бъде поставен. Това е единствената му 
бележка, иначе подкрепя. Но смята, че трябва да бъде поне 9 метра висок, за да е видим и от 
една част от града. Това е единствената му бележка, която ще сподели и на сесия.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9-3172/14.07.2023: Даване на съгласие за осъществяване на инвестиционно намерение за 
поставяне на бюст - паметник Цар Борис III - Обединител в гр. Велико Търново на съществуващ 
неизползваем постамент в североизточната част на парк "Марно поле", северно от главната алея на 
парка
Становище на комисията: В. Дончева - ще даде думата на вносителя г-н Коев да направи 
малко разяснения, има становище на становището, видяла е скица, но къде всъщност се 
планира да бъде поставен паметникът.
Е. Коев - всичко е описано, има отговор от администрацията. Приложил е скица, както и 
проект на паметника. Не става въпрос за монтиране на някакъв нов елемент в парковото 
пространство, а за съществуващ постамент, който да бъде преизползван на същото място на 
един вече несъществуващ от десетилетия бюст. Смята, че във Велико Търново има място за 
паметник на Цар Борис Ш* Първата стъпка по закон е решение на общинския съвет, след 
което вече се съгласува с НИНКН. Поемат финансирането като вносители, 
д-р И. Александров - нормално е да има паметник на една личност в българската история, 
която си отива мистериозно на 28 години* През 1941 г. на кориците на януарския брой е 
снимката на монарха с прословутата му фраза - "Винаги с Германия, никога против Русия". 
Българската кинематография е представила филма "Цар и генерал", след това се появяват и 
други филми, сред които е "Недадените". И тук се третира въпросът с евреите, и тук е 
първият спорен момент дали действително царят е спасителм тъй като 50 000 евреи на 
бьлг.територия са спасени, но в същия период са депортирани над 11 000 евреи от Вардарска 
Македония, която е под контрола и юрисдикцията на негово величество. Една от най- 
хубавите книги, написани за царя, е "Корона от тръни". Направена е една хубава театрална 
постановка. Дотук нещата имат благоприятен характер. Когато се изгражда един паметен 
знак, трябва първо да се покани авторския колектив. Вижда друго решение - да се изгради 
пред ДНА, тъй като там е паметната плоча на загиналите във войните. На царят като 
главнокомандващ на бълг. армия, му прилична да бъде в това пространство отпред, а не в 
задния двор. Този постамент, който е играл ролята за ген. Толбухин, не е правилно от 
естетическа гледна точка, защото трябва да има тандем между архитект и скулптор. 
Правилно е според него, ако се прави паметник, той да е в зоната пред ДНА. Предлага да се 
прецизира, да се огледат още веднъж нещата от експерти, да не бързат със скоростното 
решаване, за да не сбъркат от гледна точка на естетиката. Защото един паметник е вечен. 
Има и други противоречия в себе си, примерно за това каква е била съдбата на ген. Заимов, 
която фактически се предрешава от царя, каква е била съдбата на Вапцаров, на ген. Луков. 
Трябва да има целеви пари за благоустрояване на града, а не някакви предизборни и други 
фрази. А ако трябва да правят паметник и ако трябва да степенуват, би трябвало първо да 
направят паметник на княз Батенберг. Нека да се помисли да се изгради на друго място 
паметник на царя, да кореспондира с дома на армията или на ларгото, но да има един 
творчески екип. Припомня колко много дискусия имаше относно паметника на Васил 
Левски, една година е минала докато се достигне до краен вариант. Ако трябва да се направи 
конкурс, нека да работят 2 или 3 екипа, да има предложения, различни отработени варианти 
на база на конкурсното начало. Г-н Коев вкарва идеята, нека тя да бъде развита и да получи
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някакво решение във времето* В обобщение - предлага отлагане и прецизиране.
Е. Коев - това не е само негово предложение, той само осъществява административната 
преписка. Още през януари е предложил на всеки, който има желание, да се включи в 
инициативен комитет за осъществяване на тази идея. Тогава не беше посочено никакво 
място, само да има паметник на цар Борис Ш  града. От цялата тирада на д-р Александров е 
убеден, че ако може толкова да се отложи, че въобще да няма такъв паметник, ще бъде най- 
добре. Депортираните евреи от администрираните от българското правителство територии 
на Македония, Тракия и западните покрайнини, не са български граждани и тези територии 
са под военното управление на Германия. Нищо не се спомена за 45 000 българи, които са 
освободени от германски плен и са върнати в България. Д-р Александров цитира разни 
произведения от пропагандата преди 1989 г. Към настоящия момент фактите са: 
предложението, което е внесъл, е резултат на обсъждания на хората, заинтересовани да има 
такъв паметник. Ако е имал желание д-р Алексадров, е могъл да дойде и да си изкаже 
съображенията. Това предложение не влиза за 1 път за разглеждане, миналия месец го 
гледаха, и поискаха становище на администрацията. Това, което е като идеен проект, е дело 
на един от най-добрите авторски колективи от скулптори, с водеща фигура - Борис Борисов. 
За да бъде осъществена процедурата, е необходимо да има най-напред решение на общински 
съвет, защото се осъществява на общинска територия. Общинските съветници всеки по 
своята преценка и съвест могат да си преценят как да гласуват. Няма нищо против да има 
паметник на княз Батенберг и на други достойни фигури, свързани с историята на България. 
Нека д-р Александров излезе с инициативата, да направи нещата, и ще го подкрепят. Но на 
"надута гайда да се казва в последния момент как да си мърдат пръстите", не е редно. 
Постаментьт е разгледан от специалисти. Ако д-р Александров смята, че може да финансира 
конкурс, нека го направи. Но да се подлага на съмнение достойнството на екипа на Борис 
Борисов, доказан специалист във Велико Търново...Още през януари беше ясно, че ще има 
хора, които спрямо детските си впечатления от фашиста-монарх, няма да имат желание да 
подкрепят тази идея. Но този български владетел е известен като цар-обединител. 
Благодарение на неговите умения като дипломат, Южна Добруджа е в пределите на 
България. Не говори за сина, за братовчедката и за други роднини на царя.
М. Трифонов - в края на мандата може би за първи път е напълно съгласен с г-н Коев. Няма 
да повтаря думите на г-н Коев. Историческата истина е тази, която подчерта г-н Коев. Ще 
допълни, че освен Ю жна Добруджа, са включени и Егейска Тракия и Македония. България е 
имала излаз на 2 морета, което й е отнето с влизането на червената армия. Подкрепя идеята 
за такъв паметник, за мястото предполага, че е гледано от специалисти. Не смята, че трябва 
да превърнат Велико Търново в Скопие с безразборните си паметници. Но паметник на 
принц, по-късно на цар-обединител, има място в Старопрестолно Търново.
В. Дончева - няма да коментира предложението от гледна точка на това дали трябва да има 
по принцип поставяне на такъв паметник. Ще се въздържи от мнение, защото каквото и да 
каже, ще бъде разглеждано в контекста на някаква политическа принадлежност, свързана с 
някаква идеология. Няма да говори за фашизъм или антифашизъм. Всяка една личност в 
историята е била противоречива, няма само черни и бели фигури. Коя е тя да казва, че цар 
Борис III не заслужава да има паметник в града. Ще вземе отношение единствено за избора 
на място за поставяне и цялата концепция. Смята ли г-н Коев, че с това предложение на 
мястото на постамента, на който е бил паметникът на също много спорната и противоречива 
личност-ген. Толбухин, както се е казвал паркът. Самият парк е бил замислен в едно друго 
време, и цялата идея е била в средата да бъдат ген. Толбухин и ген. Гурко. Поради някакви 
субективни причини - паметниците на генералите изчезват. На Гурко се възстановява от 
камък, а този на Толбухин - не се възстановява. На мнение е, че е дълбоко нередно да 
поставят паметник на Борис III на мястото, на което е била друга историческа личност. Има 
особено отношение към двете личности, но не е това важното. Много хора, които подкрепят 
поставянето на паметник на царя, ще се радват, защото го харесват, но когато разберат къде е 
поставен, ще разберат, че са били изиграни. Много се надява това да не е провокация от 
страна на г-н Коев и инициативния комитет точно там да бъде избрано мястото. Не е искала 
да взема отношение, най-вероятно сш урно ще бъде поставен паметник на царя, но наистина 
ли там трябва да бъде мястото*
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M. Трифонов - уважава разсъжденията на Валерия Дончева* Но червената армия първо не е 
освободителка. Тя обявява война на България, и тук няма убит нито един съветски войник. В 
тази връзка паметник на генерал на окупационна армия - това не е паметник, а насилствено 
създадени скулптури и насилствено поставени. Само ще припомни, че Варна няколко години 
се е казвала Сталин и в града е имало огромен паметник на Сталин, който е премахнат. Това 
означава ли, че трябва да върнат паметника на постамеита или постаментьт трябва да 
остане така.
В. Дончева - не е имала това предвид. Самото предложение за поставяне на паметник върху 
този постамент връща темата за Толбухин. Отново ще има разделение.
М. Трифонов - това не нарушава историята. Тя върви напред и трябва да бъде изчистена от 
лъжите. Не иска да убеждава г-жа Дончева.
В. Дончева - г-н Трифонов не иска да я разбере. Тя е една от малкото хора, които могат да 
бъдат обвинени в идолопоклонничество, няма да скача и да спори. Разсъждава от гледна 
точка на това да се вземе решение, което ще обедини. Защото предложението към момента 
няма да обедини.
М. Трифонов - няма решение, което да обеднява в момента, защото в България се води 
хибридна война - от страна, която е обявила България за неприятелска страна без да има 
нещо, с което да даде повод.
Б. Коев - предложението за паметника не е във връзка с конкретната обстановка, а от 
преценка, претегляне на личността на една историческа фигура, която има много общо, 
свързано с Търново и България. Не разбира как това място за поставянето на паметника ще 
разделя, по-скоро ще обединява хората. Държи да го каже, за да е ясно. Не се цели заличаване 
на някакъв фелдмаршал, който да бъде заменен с царя. Всеки може да си отговори защо не е 
възстановен паметника на този фелдмаршал. Никога не е заслужавал да има паметник в 
България.
В. Дончева - уважава г-н Коев, безкрайно е ерудиран, но защо точно там от целия град. Не е 
тема самият паметник на Толбухин.
Б. Коев - възпитан е като човек, който не руши, а да създава. Защо трябва да се унищожи 
нещо, което е готово направено, да премахнат този постамент и да сложат друг.
В. Дончева - но това ли е единственият избор на място за поставяне.
Б. Коев - или да заградят това място с колчета и да го пишат "Запазено за маршал 
Толбухин".
В. Дончева - никой нямаше да отваря тази тема, ако не беше избрано това място в 
предложението.
Б. Коев - имаше няколко варианта, специалисти прецениха, че това е най-подходящото място. 
Имаше предложения да бъде в района на парк "Майка България", и на Царевец. Но това 
място в парк "Марно поле" се прие като най-подходящо. На въпроса на администрацията в 
края на становището - как ще стои паметник на царя срещу този на ген. Гурко, и двамата са 
освободители е най-краткият отговор.
д-р И. Александров - счита, че паметникът трябва да кореспондира с наметната плоча на 
загиналите във войните. Може да бъде прецизирано мястото за поставяне - в зоната на ДНА  
или в зоната на арката на генералите.
В. Дончева - преминават към гласуване. Първо трябва да се гласува предложението за 
отлагане, направено от д-р Александров. Присъстват 5 от членовете на комисията, което 
означава, че няма кворум и не вземат решение по точката. Закрива заседанието.

Комисията не взема решение, поради липса на кворум.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 56
Днес, 24.08.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова

Присъствал

• Красин Каракоцев
• Мариян Арабаджиев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал по уважителни причини

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова

Отсъствал
$ vLMlUiA utupotoM
• ГюнайДалоолу 

Присъствали още
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков 
управители на общинските търговски дружества 
Красимир Гърдев - управител "Пазари-Велико Търново" ООД 
Нели Любенова, Мирослава Цонева - отдел "ОС"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - га. юрисконсулт; дирекция "СДЗ" 
инж. Галина Маринова - дирекция "СУТ"
Нелина Църова - директор дирекция "КТМД"

Дневен ред
1 -3119/  23.06.2023: Изменение и допълнение на Наредба за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А -6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3224 / 02.08.2023: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото шестмесечие на 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 - 3228 / 03.08.2023: Даване на съгласие за извършване на разход от " Център за психично здраве - 
Велико Търново" ВООД - ip. Велико Търново, БИК 104525651 за изграждане на соларна система за 
битова топла вода с допълнително подгряване с термо помпа за нуждите на пациентите със 
средства на търговското дружество
Становище на комисията; Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3230 / 03.08.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - пак се раздават на килограм награди, да не се 
обиди някой. Не трябва да се променя, да няма 3 връчвания, после може да искат и на други 
дати да се връчва.
Р. Иванов - в стил "адвокат на дявола" ще даде обратна гледна точка. Това е награда, чиито 
статут, решение и мнение, и оперативното управление на тази награда, е под патронажа на 
кмета. Ако кметът реши, може да извади наградата, да я кръсти както си иска, и да направи 
както си иска.
Е. Чамуркова - тоест пита общинския съвет от любезност.
Р. Иванов - просто е постъпил коректно.
Е. Чамуркова - хрумва й следното съждение: след като "дяволът", който и да е той, може да 
го реши без санкцията на общинския съвет, някакси се опитва да изкара част от съветниците 
лоши, неприемайки такова предложение.
Р. Иванов - "адвокат на дявола" е съвсем различно понятие.
Я.Бейлен - предлага да се отложи за разглеждане в новия мандат на общинския съвет.

Комисията приема предложението за отлагане за разглеждане от следващия мандат на 
общинския съвет:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

5 - 3260 / 18.08.2023: Наредба за изменение и допълнение на Раздел III "Такси за ползване на 
детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на 
местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3263 / 18.08.2023: Увеличаване на капитала на еднолично търговско дружество "Медицински 
център КОЦ- I-Велико Търново"ЕООД и промяна на Учредителния акт на "Медицински център 
КОЦ- I-Велико Търново"ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3265 /18.08.2023: Създаване на социална услуга "Център за социална рехабилитация и 
интеграция", с. Церова кория, считано от 01.10.2023 г., със средства за издръжка на социалната 
услуга от държавния бюджет, чрез общинския бюджет; определяни ежегодно с решение на 
Министерски съвет

2 от 4 28.8.2023 г., 10:50



Firefox

Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3267 / 18.08.2023: План за контрол и поддръжка на площадките за игра на територията на 
община Велико Търново
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - в друга комисия са дебатирали, но 
администрацията е обяснила и внесла разяснения. Затова е нужно да идват представители иа 
администрацията, когато имат точки.
Е. Чамуркова - така е, ще очакват допълнителната информация, която поискаха на 
комисията по СТДМ.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3269 / 18.08.2023: Механизъм по разпределяне на критерии и показатели на средствата 
предоставяни от Централния бюджет за субсидиране на обществени пътнически превози по 
нерентабилни линии във вътрешно градския транспорт в Община Велико Търново 
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - механизъм трябва да има. В последната глава със 
санкциите - има ли досега санкционирани превозвачи.
Тези, които се возят с автобуси, знаят, че има някои превозвачи, които не спират на спирки, 
някои линии бяха спрени.
Кой извършва контролът и има ли изобщо санкции. 90% от оплакванията на гражданите са 
от един превозвач.
инж.Г. Маринова - няма наложени санкции. Линии са били спрени в ковид ситуацията, след 
което са възстановени. Относно оплакването
че автобус не е спрял на спирка, няма как да се докаже. За климатиците също. В договора за 
градски транспорт не е задължително да имат климатици.
Кр. Каракоцев - разбира, че отговорността не е на инж. Маринова, но е опасно да се пътува 
на отворени врати.
Е. Чамуркова - не се вози на автобуси, пешеходец е, но получава сигнали, не знае колко са 
достоверни. Имаше и такова питане към кмета от г-н Каракоцев - действително ли всички 
линии са възстановени.
инж.Г. Маринова - в градския транспорт всички без номер 30 са възстановени. В  
междуградските имаше спряна линията до с. Велчево, вече и тя е възстановена.
Кр. Каракоцев - спрените линии не са само от ковид ситуацията. Ковид отдавна няма, плаща 
се на превозвачите, но нека се изпълнява каквото имат по договор.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 3271 /18.08.2023: Покана от Управителя на "Пазари- Велико Търново" ООД, Велико Търново 
за свикване на извънредно Общо събрание на съдружниците на "Пазари - Велико Търново" ООД на 
01.09.2023Г.
Становище на комисията: Р. Иванов - управителят е приложил допълнителна информация за 
членовете на двете комисии, предлага тези материали да бъдат изпратени на всички 
общински съветници за сведение.
Кр. Гърдев - същественото от дейността на дружеството от създаването му досега е, че 
разпределят окончателно цялата постигната печалба. В момента пазарната цена на дяла на 
дружеството е 4,5 м лнлв. Дружеството няма да ползва кредити, а със собствени средства ще 
извърши тази инвестиция.
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Кр. Каракоцев - идеята за реновиране на пазара е добра, но има няколко въпроса. Преди 
няколко години щеше да се прави цялостната реновация на целия пазар. Именно тогава тези 
пари, които оставаха като печалба, бяха за тази реновация. Сега няма да има реновация на 
целия пазар, а ще има частична, най-спешната във връзка със старите сгради.
Кр. Гърдев - сградите, които са изцяло амортизирани и не носят никакви приходи, тях 
премахват.
Кр. Каракоцев - на тяхно място ще има един голям магазин.
Кр. Гърдев - магазин за промишлени стоки, за който имат инвестиционно намерение.
Смятат, че от догодина април месец ще работи магазинът. Възнамеряват още да направят н 
покритие на пазара, което ще направят. Вероятно ще го направят след активния период, през 
януари, февруари.
Ст. Витанов - влезли са в дружеството с анортна вноска, в която влизат и тези сгради. Сега ги 
събарят.
Кр. Гърдев - защото не носят никакъв приход. А ще построят 6 000 кв.м. нови. Апортът е 
направен, дружеството е учредено.
Ст. Витанов - кой ще строи сградата. Дружеството, а не някаква фирма..
Кр. Гърдев - самото дружество няма капацитет да я изгради. Всичко остава в "Пазари- 
Велико Търново", то е собственик.
Ст. Витанов - вярно, че ГЕРБ си отиват, но там се намира и офисът им. Изказва притеснение 
какво ще се случи с него.
Кр. Гърдев - сградите, конто са амортизирани, са тези със стара конструкция, ще съборят 
тях. До офиса на ГЕРБ ще бъдат съборени.
Ст. Витанов - грижата му отпада.
Р. Иванов - на предходното общо събрание взеха решение за отлагане на Етап IV за 
неопределено време. Причината за това беше, че стойността на този етап е в порядъка на 
18-19 млнлв.
Кр. Гърдев - няма смисъл от такива рискови неща в момента.
Е. Чамуркова - Община В. Търново като си изготвя инвестиционната програма, може да 
ползва експертния опит на дружеството. Не се задават нереалистични параметри и 
строителство. Пожелава успех.

Комисията приема предложението, както и допълнителният материал да бъде изпратен на 
всички съветници, за да могат да се запознаят:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 3277 /18.08.2023: Продажба на лек автомобил - собственост на Общ^йа Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 64
Днес, 24.08.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Мариян Арабаджиев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал по уважителни причини

• Атанас Парушев 

Отсъствал

• Гюнай Далоолу
• Калина Широкова

Присъствали още
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков 
управители на общинските търговски дружества 
Красимир Гърдев - управител "Пазари-Велико Търново" ООД 
Нели Любенова, Мирослава Цонева - отдел "ОС"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Пламен Нинов - ш. юрисконсулт, дирекция "СДЗ" 
инж. Галина Маринова - дирекция "СУТ"
Нелина Църова - директор дирекция "КТМД"

Дневен ред
1 -3119/  23.06.2023: Изменение и допълнение на Наредба за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3224 / 02.08.2023: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото шестмесечие на 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 - 3228 / 03.08.2023: Даване на съгласие за извършване на разход от " Център за психично здраве - 
Велико Търново” ЕООД - гр. Велико Търново, Е Ж  104525651 за изграждане на соларна система за 
битова топла вода с допълнително подгряване с термо помпа за нуждите на пациентите със 
средства на търговското дружество
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3229 /  03.08.2023: Отписване от счетоводните регистри на Община Велико Търново на 
търговски дружества "Ариел" ООД и "Евробазар - Велико Търново" АД 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 3230 / 03.08.2023: Изменение и допълнение на Наредбата за символите и наградите на Община 
Велико Търново
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - пак се раздават на килограм награди, да не се 
обиди някой. Не трябва да се променя, да няма 3 връчвания, после може да искат и на други 
дати да се връчва.
Р. Иванов - в стил "адвокат на дявола" ще даде обратна гледна точка. Това е награда, чиито 
статут, решение и мнение, и оперативното управление на тази награда, е под патронажа на 
кмета. Ако кметът реши, може да извади наградата, да я кръсти както си иска, и да направи 
както си иска.
Е* Чамуркова - тоест пита общинския съвет от любезност.
Р. Иванов - просто е постъпил коректно.
Е. Чамуркова - хрумва й следното съждение: след като "дяволът", който и да е той, може да 
го реши без санкцията на общинския съвет, някакси се опитва да изкара част от съветниците 
лоши, неприемайки такова предложение.
Р. Иванов - "адвокат на дявола" е съвсем различно понятие.
Я.Бейлен - предлага на комисията по БФ да се отложи за разглеждане в новия мандат на 
общинския съвет.

Комисията приема предложението;
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

6 - 3260 /18.08.2023: Наредба за изменение и допълнение на Раздел III "Такси за ползване на 
детски кухни, специализирани институции за предоставяне на социални услуги, лагери, 
общежития и други общински социални услуги" от Наредба за определяне и администриране на 
местни такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3261 /18.08.2023: Утвърждаване на решението на комисията за номиниране и провеждане на 
конкурсна процедура за избор на управител на "Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина I - Велико Търново" ЕООД
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3262 /  18.08.2023: Утвърждаване на решението на комисията за номиниране и провеждане на 
конкурсна процедура за избор на управител на "Царевград Търнов" ЕООД
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Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3263 / 18.08.2023: Увеличаване на капитала на еднолично търговско дружество "Медицински 
център КОЦ- I-Велико Търново"ЕООД и промяна на Учредителния акт на "Медицински център 
КОЦ- 1-Велико Търново”ЕООД
Становище на комисията; Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 3269 / 18.08.2023: Механизъм по разпределяне на критерии и показатели на средствата 
предоставяни от Централния бюджет за субсидиране на обществени пътнически превози по 
нерентабилни линии във вътрешно градския транспорт в Община Велико Търново 
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - механизъм трябва да има. В последната глава със 
санкциите - има ли досега санкционирани превозвачи.
Тези, които се возят с автобуси, знаят, че има някои превозвачи, които не спират на спирки, 
някои линии бяха спрени.
Кой извършва контролът и има ли изобщо санкции. 90% от оплакванията на гражданите са 
от един превозвач.
ИПЖ .Г. Маринова - няма наложени санкции. Линии са били спрени в ковид ситуацията, след 
което са възстановени. Относно оплакването
че автобус не е спрял на спирка, няма как да се докаже. За климатиците също. В  договора за 
градски транспорт не е задължително да имат климатици.
Кр. Каракоцев - разбира, че отговорността не е на инж. Маринова, но е опасно да се пътува 
на отворени врати.
Е. Чамуркова - не се вози на автобуси, пешеходец е, но получава сигнали, не знае колко са 
достоверни. Имаше и такова питане към кмета от г-н Каракоцев - действително ли всички 
линии са възстановени.
ипж.Г. Маринова - в градския транспорт всички без номер 30 са възстановени. В 
междуградските имаше спряна линията до с. Велчево, вече и тя е възстановена.
Кр. Каракоцев - спрените линии не са само от ковид ситуацията. Ковид отдавна няма, плаща 
се на превозвачите, но нека се изпълнява каквото имат по договор.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 3271 /18.08.2023: Покана от Управителя на "Пазари- Велико Търново" ООД, Велико Търново 
за свикване на извънредно Общо събрание на съдружниците на "Пазари - Велико Търново" ООД на 
01.09.2023г.
Становище на комисията: Р. Иванов - управителят е приложил допълнителна информация за 
членовете на двете комисии, предлага тези материали да бъдат изпратени на всички 
общински съветници за сведение.
Кр. Гърдев - същественото от дейността на дружеството от създаването му досега е, че 
разпределят окончателно цялата постигната печалба. В момента пазарната цена на дяла на 
дружеството е 4,5 м лнлв. Дружеството няма да ползва кредити, а със собствени средства ще 
извърши тази инвестиция.
Кр. Каракоцев - идеята за реновиране на пазара е добра, но има няколко въпроса. Преди 
няколко години щеше да се прави цялостната реновация на целия пазар. Именно тогава тези 
пари, които оставаха като печалба, бяха за тази реновация. Сега няма да има реновация на 
целия пазар, а ще има частична, най-спешната във връзка със старите сгради.
Кр. Гърдев - сградите, които са изцяло амортизирани и не носят никакви приходи, тях 
премахват.
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Kp. Каракоцев - на тяхно място ще има един голям магазин*
Кр. Гьрдев - магазин за промишлени стоки, за който имат инвестиционно намерение.
Смятат, че от догодина април месец ще работи магазинът* Възнамеряват още да направят и 
покритие на пазара, което ще направят* Вероятно ще го направят след активния период, през 
януари, февруари.
Ст* Витанов - влезли са в дружеството с апортна вноска, в която влизат и тези сгради. Сега ги 
събарят.
Кр. Гьрдев - защото не носят никакъв приход. А ще построят б 000 кв.м. нови. Апортьт е 
направен, дружеството е учредено.
Ст. Витанов - кой ще строи сградата. Дружеството, а не някаква фирма..
Кр. Гьрдев - самото дружество няма капацитет да я изгради. Всичко остава в "Пазари- 
Велико Търново", то е собственик.
Ст. Витанов - вярно, че ГЕРБ си отиват, но там се намира и офисът им. Изказва притеснение 
какво ще се случи с него*
Кр. Гьрдев - сградите, които са амортизирани, са тези със стара конструкция, ще съборят 
тях. До офиса на ГЕРБ ще бъдат съборени.
Ст. Витанов - грижата му отпада.
Р. Иванов - на предходното общо събрание взеха решение за отлагане на Етап IV за 
неопределено време. Причината за това беше, че стойността на този етап е в порядъка на 
18-19 м лнлв.
Кр. Гьрдев - няма смисъл от такива рискови неща в момента.
Е. Чамуркова - Община В. Търново като си изготвя инвестиционната програма, може да 
ползва експертния опит на дружеството. Не се задават нереалистични параметри и 
строителство. Пожелава успех.

Комисията приема предложението, какго и допълнителният материал да бъде изпратен на 
всички съветници, за да могат да се запознаят:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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